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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért nyilvánították nemzetgazdasági szempontból 
kiemelt jelentőségűvé a fóti gyermekközpont bezárásával összefüggő beruházásokat?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A fóti Károlyi István Gyermekközpont által nyújtott gyermekvédelmi szakellátások jövőbeni 
helyszíneinek kialakítására irányuló beruházásokkal összefüggő közigazgatási hatósági ügyek 
nemzetgazdasági szempontból kiemelt jelentőségű üggyé nyilvánításáról szóló 528/2017. (XII. 29.) 
Korm. rendelet szerint:

1. § (1) A Kormány nemzetgazdasági szempontból kiemelt jelentőségű üggyé nyilvánítja azokat az 
1. mellékletben felsorolt közigazgatási hatósági ügyeket, amelyek az ingatlan-nyilvántartás szerinti

a) Zalaegerszeg, Külterület 061/2,

b) Kalocsa, Belterület 355,

c) Budapest II. kerület, Belterület 11407,

d) Aszód, Belterület 893 és Belterület 906/3,

e) Hévízgyörk, Külterület 073 és Külterület 079

helyrajzi számon nyilvántartott ingatlanokon és a telekalakítások után kialakuló ingatlanokon 
megvalósításra kerülő, a fóti Károlyi István Gyermekközpont által nyújtott gyermekvédelmi 
szakellátások jövőbeni helyszíneinek kialakításával (a továbbiakban együtt: Beruházások) függenek
össze.

Kérdésem, hogy milyen okból nyilvánította a kormány ezeket a beruházásokat nemzetgazdasági 
szempontból kiemelt jelentőségűvé?



Miért nem történt semmilyen beruházás az elmúlt két évben a megjelölt budapesti, aszódi és 
hévízgyörki ingatlanokon?

Továbbra is érvényesnek tekinti a kormány ezen döntését? Ezeken az ingatlanokon tervezi 
biztosítani a jövőben a fóti Károlyi István Gyermekközpont által nyújtott gyermekvédelmi 
szakellátásokat?

Várom válaszát!

Budapest, 2019. március 12.

Tisztelettel,

Szél Benradett
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